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Sektionsmötesprotokoll
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Protokoll sektionsmöte VTM extra 2014–05–21

2014–04–08

Närvaro: Lars Gustafson Talman
Alen Lulic Propagandamästare tillika Sekreterare
Josefin Karlsson Ordförande
Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande, t.o.m. §12, fr.o.m. §14.1
Fredrik Åkerberg Källarmästare
David Larsson Cafémästare
Louise Hauzenberger Skattmästare
Adam Wigren Näringslivsansvarig
Martin Gunnarsson Programmästare
Sofia Siljeholm
Alexander Magnusson
Per Ahlbom fr.o.m. §13
Christer Andersson
Mattias Eklund
Robin Lindberg
Elin Nilsson
Anna Lissborg
Lisa Claesson
Jashar Vahid
Jens Elofsson fr.o.m. §13
Björn Lindquist
Therese Magnusson
Filippa de Laval
Peter Seimar
Alexander Nässlander t.o.m. §14.1
Christian Hernvall
Emma Holmberg Ohlsson t.o.m. §13
Carolina Sartorius t.o.m. §12, fr.o.m. §14.1
Sara Lindgren fr.o.m. §14.1
Elise Eborn fr.o.m. §14.1

Adjungerade Fredrik Andersson t.o.m. §13

§1 TFMÖ Talman Lars Gustafson förklarade mötet öppnat klockan 17.18.

§2 Tid och sätt Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera

• Fredrik Andersson

§4 Val av två
justeringspersoner

Mötet beslöt att välja Mattias Eklund och Fredrik Åkerberg till
justeringspersoner.
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§5 Tid för justering av
protokoll

Mötet beslöt att justeringspersonerna får sätta tid för justering.

§6 Val av två rösträknare Mötet beslöt att välja Jashar Vahid och Christer Andersson till
rösträknare.

§7 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:

• §14.1 Diskuterbara möten

• §14.2 Walkie-Talkies

§8 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll godkändes.

§9 Meddelanden Fredrik Andersson meddelade att Tobias Månsson och Simon
Hillbom har jobbat på bokslutet från 2012 och att det är så gott
som klart.

David Larsson uppmanade mötesdeltagarna att dricka läsk.

§10 Upprustning av iDét Josefin Karlsson och Anna Lissborg presenterade motionen.

Fredrik Anderson undrade om projektorn verkligen var sönder
och att behövdes köpas ny.

Fredrik Åkerberg svarade att den inte är pålitlig.

Fredrik Andersson föreslog att en TV skulle kanske gå att köpa
istället.

David Larsson upplyste att det talats om att köpa en TV till Shä-
raton. Denna ska då sitta fastmonterad på lämplig plats och ska
inte flyttas på.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen.

§11 Stadfästelse: D-Chips
stadgar

Lars Gustafson presenterade D-Chips stadgar.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att stadfästa ändringarna i stadgarna.

§12 Motion: Uppdatering
av
sektionstillhörighet
(Andra läsningen)

Lars Gustafson läste upp motionen.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att godkänna motionen med de redaktionella änd-
ringar som gjorts.

§13 Motion: Främjandet
av medlemskap i
Datatekniksektionen
(Andra läsningen)

Lars Gustafson läste upp motionen.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att godkänna motionen.
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§14 Proposition:
Alumnimedlem
(Andra läsningen)

Lars Gustafson läste upp propositionen och de ändringar som
har gjorts.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att godkänna propositionen med de ändringar som
gjorts.

§14.1 Diskuterbara möten Robin Lindberg presenterade motionen som behandlade proto-
kollförandet av diskussionsmöten.

Alen Lulic frågade om styrelsen tvingas ta upp diskussioner som
framkommit mellan två medlemmar då det inte står specifikt i
motionen.

Robin Lindberg svarade att det är till för ordentliga diskussions-
möten och inte enstaka diskussioner mellan medlemmar. Han
noterar även att det är en svår sak att formulera.

Filippa de Laval undrade om det är krav på styrelsen att proto-
kollföra diskussionsmöten.

Lars Gustafson svarade nej.

Anna Lissborg föreslog att det skrivs en motivation till beslut i
protokollen.

Carolina Sartorius föreslog att styrelsen skriver en policy om det-
ta istället.

Alexander Magnusson upplyste att styrelsen själva kan ta bort
policyn sen efter att den skrivs och att den då är redundant.

Per Ahlbom menade att det syns om styrelsen tar bort policyn
och att sektionen då kan ta åtgärder.

Carolina Sartorius påpekade att det inte ska behövas då man bör
lita på styrelsen då sektionen faktiskt har valt in dem.

Lars Gustafson tyckte inte att det nödvändigtvis betyder att man
inte litar på styrelsen.

Filippa de Laval menade att det är en bra idé att ha ett sådant
policydokument om hur man skriver protokoll för framtida sty-
relser.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att avslå motionen.

§14.2 Walkie-Talkies Alexander Magnusson presenterade motionen och föreslog att
sektionen köper in walkie-talkies för ungefär 8000 kronor då E-
sektionen inte vill dela på priset.

Martin Gunnarsson undrade hur mycket det kostar att hyra de
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från kåren.

Christer Andersson påpekade att sektionen hade tjänat in peng-
arna efter fyra tillfällen om sektionen slipper hyra från kåren.

Fredrik Åkerberg sade att de billiga inte fungerar för utedischot.

Christer Andersson upplyste att de dyrare klarar av det.

Alexander Magnusson informerade att det hyrts av kåren tidi-
gare men att det knappt funkar och att folk har fått ta med egna.
Han tycker inte att det ska behövas av funktionärerna.

Jashar Vahid menade att de kommer vara väldigt länge och att
det då är värt det för denna summa.

Robin Lindberg upplyste att man kan använda dessa till andra
grejer än utedischot.

Alexander Nässlander undrade hur många det behövs för utedi-
schot.

Alexander Magnusson svarade runt sju stycken.

Alexander Nässlander undrade om pengarna då räcker.

Alexander Magnusson svarade att de tror det.

Filippa de Laval sade att då sektionen har pengar och det är nå-
got vi behöver så ska det inte vara ett problem.

Fredrik Åkerberg yrkade på att summan höjs till 10000 kronor.

Motionären jämkade sig med yrkandet.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att godkänna det framvaskade förslaget.

§15 Val enligt stadgar och
reglemente

Josefin Karlsson nominerade Robin Lindberg till valberednings-
representant.

Robin Lindberg godtog nomineringen och presenterade sig kort.

Mötet gick till beslut.

Mötet beslöt att välja Robin Lindberg till valberedningsrepresen-
tant.

§16 Övrigt • Alexander Theofanous meddelade att Jonas Skeppstedt vann
den gyllene pekpinnen.

• Mötet sjöng ”Ja må han leva” för Alexander Theofanous.

§17 TFMA Talman förklarade mötet avslutat klockan 18:32.
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Mötessekreterare

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Talman

Lars Gustafson
Talman

Justeras

Fredirk Åkerberg

Justeras

Mattias Eklund
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